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Appendix	 Motioner	3	och	4	
	

	
	
1) Bakgrund	

På	årsmötet	14:de	november	2020	så	ombads	medlemmarna	att	rösta	om	Motion	4	–	
Prisbild	på	Malmö	Ridklubbs	produkter.	
		
§22	f.	Motion	4:	Prisbild	på	Malmö	Ridklubbs	produkter.	
Motionärerna	yrkade	på:	
-Att	införa	marknadsanpassning	av	prisnivå	på	relevanta	grunder.	
-Kvalitetssäkra	nivån	på	lektionerna	och	hästmaterialet	i	relation	till	prisbild	
	
Styrelsens	svar	och	yrkande:	
	
	
Styrelsen	rekommenderar	att	motionen	avslås.	Styrelsen	har	gjort	en	
marknadsundersökning	bland	Malmös	övriga	klubbar	och	funnit	att	avgiften	inte	
nämnvärt	skiljer	sig	om	man	tar	hänsyn	till	att	MR	har	förre	Elever	per	grupp.	
Kvalitetssäkringsarbete	pågår	kontinuerligt.	
	
-Irene	Torstensson	yrkar	bifall	,	antal	röster:	41	
-Styrelsen	yrkar	avslag,	antal	röster:	35	
	
Röstberättigade:	102|	Röstat:80|	Blanka	röster:	4	
	
	

		
Förslag	till	yrkandet	av	“Kvalitetssäkring	av	nivån	på	lektioner	samt	hästmaterialet	i	relation	
till	prisbild.”		



-En	mall	på	Malmö	Ridklubbs	hemsida	där	det	tydligt	ska	framgå	vilken	nivå	ryttaren	ska	
befinna	sig	på	i	de	olika	grupperna.	Det	ska	även	tydligt	stå	vad	som	ingår	i	en	lektion	och	
vad	som	gör	specialgrupper	till	just	specialgrupper	t.ex.	förtur	vid	tävlingar.		
-Att	nya	elever	som	sätts	in	i	befintliga	grupper	ska	klara	de	krav	som	ställs	i	den	
specifika		gruppen	så	att	inte	nivån	i	gruppen	sänks.		
-Att	hästmaterialet	ska	vara	adekvat	för	nivån	på	lektionen.			
-Att	lektionsupplägget	är	flexibelt	och	varje	ekipage	ska	mötas	på	sin	egen	nivå	vilket	ska	ske	
i	samråd	med	aktuell	tränare.		
		
Förslag	till	yrkandet	av	“Justering	av	prisbilden	till	marknadsmässig	nivå	d.v.s.	ridskolor	i	
Malmö	Stad.”		
Enligt	de	undersökningar	som	gjorts	ligger	Malmö	Ridklubb	något	lägre	i	pris	i	jämförelse	
med	de	flesta	övriga	ridklubbar	i	Malmö,	se	bilaga.																																																								
Alternativen	till	detta	yrkandet	blev	således:		
	
1.Höja	priset	på	befintliga	lektioner.		
2.Göra	om	grupperna	från	8	till	10	eller	12-grupper.		
3.Ha	kvar	den	befintliga	prissättningen	och	Malmö	Ridklubb	.	
	
Beslut:	Att	behålla	den	befintliga	prissättningen.	
	
	
		
	
		
	
Motion	nummer:	3	,representera	MR	på	tävlingar.	
	Bakgrund:	MR:s	förra	Verksamhetsledare	stoppade	under	en	lång	period	allt	tävlande		för	
Ridskolans	ekipage	pga	hästarnas	status.	
	
Motionärerna	yrkar	på:	
-Tillåta	eleverna	tävla	enligt	motionen	
-Ta	fram	strategier	och	rutiner	för	att	möjliggöra	ett	tävlande	
		
Styrelsen	rekommendation	och	svar:	
-Styrelsen	rekommenderar	stämman	att	bifalla	motionen	och	tillsätta	en	arbetsgrupp	
tillsammans	med	De	som	skrivit	motionen.	
	
Röstberättigade:	102		Röstat:	76			Blanka	röster:	3	
	
	



	Verksamhetsledaren:	
	
MR	tog	under	hösten-19	och	2020	ett	aktivt	steg	i	planeringen	att	återuppta	tävlandet	på	

Ridskolan,		flera	tävlingar	och	pay	and	jump	under	var	inplanerade	under	våren	
,tyvärr	kom	pandemin	samtidigt.	

-Alla	Elever	kommer	få	tävla	på	Klubbens	olika	tävlingar	som	arrangeras	av	MR.	
-Elevernas	medverkan	sker	efter	Verksamhetens	status,	som	har	Hästarnas	status	och	
välfärd	i	fokus.	
	
	Beslut:	Tävlingar	på	MR	för	Alla	Medlemmar	efter	den	nivå	som	är	relevant.										
-Tävlingssektionen	och	Verksamheten		ser	att	det	är	viktigt	att	Hopp-specialgrupperna	har	en	
aktiv	del	i	genomförandet	för	att	det	ska	kunna	bli	Tävlingar	.	
-Vi	kommer	att	kalla	till	ett	möte	med	ansvarig	för	Tävlingsektionen,Ingrid	Holmberg	.	
	
	
		
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	






